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وقت اضافهگزارش

رييس فيلا در تهران 
رافائل مارتينتي و ميشل دوسون، رييس و دبيركل  �

فدراسيون جهاني كش��تي همزمان با برگزاري كلاس 
بين المللي مربيگري كش��تي آزاد به ايران مي آيند. به 
گزارش فدراسيون كشتي، كلاس بين المللي مربيگري 
كش��تي آزاد آبان ماه در تهران و در محل خانه كشتي 
برگ��زار مي ش��ود كه مدرس��اني همچون س��ايتي اف، 
شاهمراداف، اس��تفان قازاريان، بهمن ميرزايي، رامين 
اميرساس��ان، ليپولد و تنومن آلماني و ميشل دوسون 
دبيركل فرانس��وي فيلا در اين دوره تدريس مي كنند. 
براي��ن اس��اس همزمان با برگ��زاري اي��ن دوره رافائل 
مارتينتي، رييس سوييسي فيلا به ايران سفر مي كند تا 
ناظر برگزاري اين كلاس بين المللي باشد. گفتني است، 
مارتينتي آخرين بار در رقابت ه��اي جام جهاني 2005 
ساري به ايران آمد. ضمن اينكه حضور وي در كشورمان 
مي تواند براي كسب كرسي هاي جديد در كنفدراسيون 
بين المللي كشتي آسيا و همچنين كسب چند ميزباني 

در ايران بسيار تاثيرگذار باشد. 

توضيح وكيل دايي در مورد 
برداشت از حساب فدراسيون

فدراس��يون فوتبال مدتي اس��ت در م��ورد پرونده  �
ماليات علي دايي به شوراي عالي مالياتي تهران اعتراض 
كرده تا بتواند 240 ميليون تومان پولي كه از حس��اب 
اين مجموعه برداش��ت و به حس��اب ش��خصي دايي 
 ريخته ش��د را به فدراس��يون برگرداند. به گزارش گل؛ 
عس��گري پيش بين، وكيل علي  داي��ي درخصوص اين 
موضوع مي گويد: »راستش را بخواهيد تاكنون اين خبر 
را نشنيده ام. مدت هاست اين پرونده بسته شده و آقاي 
دايي هنوز بابت قراردادشان از فدراسيون فوتبال، طلب 
قابل توجهي دارند. به همين دليل ما منتظر هستيم تا 
او در اي��ن مورد تصميم گيري كند تا به حال كه حرفي 
نزده  اس��ت اما هر وقت دستور بدهد از راه قانوني اقدام 
مي كني��م.« او ادامه مي دهد: »بع��د از اينكه اختلافات 
مالياتي قرارداد علي دايي با فدراسيون فوتبال اوج گرفت، 
دادگاه ح��ل اخت��لاف مالياتي تهران در چند جلس��ه، 
جزييات قرارداد را مورد بررسي قرار داد. ما هم دوبار به 
جلسات دعوت شديم كه با مراجعه به دادگاه توضيحات 
و مدارك مان را ارايه كرديم. بعد از اين اتفاق دادگاه خود 
متوجه شد كه وظيفه پرداخت ماليات قرارداد سرمربي 
وقت تيم ملي بر عهده فدراسيون فوتبال بوده و آنها بايد 
مبلغ ماليات را پرداخت كنند.« او تاكيد مي كند: »تا به 
حال سابقه نداشته پرداخت ماليات آقاي دايي با تاخير 
همراه شود. چه در حوزه فوتبال و چه در حوزه تجارت، 
هميشه به موقع ماليات شان را پرداخت مي كنند. اما در 
قرارداد س��رمربيگري تيم ملي واقعا پرداخت ماليات بر 
عهده فدراسيون فوتبال بود. وقتي ماه ها در پرداخت اين 
پول وقفه افتاد، اداره ماليات خودش به پرونده رسيدگي 
و حكم به نفع آقاي دايي صادر كرد. ما هيچ نقش��ي در 
اين جريان نداشتيم.« وكيل دايي در پاسخ به اين سوال 
كه نسبت به اقدام فدراسيون فوتبال درباره پس گرفتن 
اين پول نگران نيس��تيد، مي گويد: »به هيچ وجه چون 
چيزي به ما مربوط نمي شود. ضمن اينكه اداره ماليات 
بدون دليل يك حس��اب بانكي را مس��دود و پول از آن 
برداش��ت نمي كند؛ اين كار با حكم دادس��تان كل اداره 
ماليات انجام شده بود. با اين حال ما به اين مسايل فكر 
نمي كنيم چون اگر هم چيزي باش��د بين فدراسيون و 

اداره ماليات است.«

 نقل و قول كاشاني درباره
 طلب دايي در وبلاگ ناظمي

مازيار ناظمي در وبلاگش نوش��ته اس��ت: قرار نبود  �
گفت وگوي ما ورزشي شود. رييس شوراي شهر تهران 
ميهمان ما در برنامه ته��ران 20 بود. زنگ زدم حبيب 
كاشاني تا در مورد مسايل كلانشهر تهران حرف بزنيم. 
بحث مان كشيد به فوتبال و پرسپوليس، سوال كردم در 
هيات مديره ماندني هستيد؟ گفت كسي تا حالا به من 
نگفته كار من تمام شده البته همين الان هم بگن برو 
مشكلي ندارم. هرچه در توان داشتم براي پرسپوليس و 
مردم انجام داده ام. گفتم چرا باقي پول دايي را نمي دهي؟ 
گفت: برويد سوال كنيد تا حالا پول چه كسي را نداده ام، 
از هت��ل و آژانس هواپيمايي و بازيكن س��وال كنيد كه 
من بد حس��اب بوده ام؟ همين آقاي كرانچار موقعي كه 
تسويه مي كرد ۱0 هزار دلار از قراردادش ماند و از ايران 
رفت. هماهنگ كردم با رضا چلنگر پولش را دادم تا به 
او برساند از چلنگر سوال كن وقتي كرانچار باقي پولش 
را گرف��ت بغض گلويش را گرفته بود. من پول كرانچار 
مسيحي را داده ام چرا بايد باقي پول يه بچه مسلمون را 
ندم. ايشون پاداش صد ميليوني قهرماني در جام حذفي 
 و ماش��ين پژو را گرفته از قراردادش با پرسپوليس هم

۷0 درص��دش را گرفته، الان هفت م��اه و نيمه وزارت 
ورزش به ما پول نداده، مطمئن باشيد به محض اينكه 
پ��ول بدهند اول مطالبه س��رمربي س��ابق و محترم را 
پرداخت مي كنم. ايشان كه ۷00 ميليون را به هواداران 

مي بخشند اين چند روز را هم صبر كنند. 

 داور ايراني بازي
 آرژانتين و بنگلادش را سوت مي زند 

 تي��م داوري ايران��ي دومي��ن ب��ازي آرژانتين در  �
شبه قاره هند را قضاوت مي كنند. به گزارش خبرآنلاين؛ 
سعيد بخشي زاده، داوود رفعتي و سعيد علي نژاديان تا 
ساعتي ديگر تهران را به مقصد داكا ترك مي كنند تا 
قاضي بازي تيم هاي آرژانتين و بنگلادش باشند. اين 
بازي سه ش��نبه در پايتخت بنگلادش برگزار مي شود 
وآرژانتين كه به دعوت فيفا راهي اين سفر شده، سعي 
كرده همه س��تاره هايش از مسي و ماسكرانو گرفته تا 

دي ماريا، اوتامندي و آگئرو را همراه داشته باشد.

خودروسازانازليگبرتركنارميكشند

 داورزني: پيكاني ها 
درگير تصميمات مقطعي هستند

در حال��ي كه پر افتخارترين تيم واليبال كش��ورمان  �
قرار است در مسابقات جام باشگاه هاي جهان حضور پيدا 
كند مشكلات بي پولي گريبان اين تيم را گرفته تا جايي 
كه در آستانه برگزاري اين مسابقات مهم، باشگاه پيكان 
رو به انح��لال پيش مي رود. ظاهرا مجمع كارخانه ايران 
خودرو تاكنون با بودجه پيش��نهادي باشگاه پيكان براي 
جذب بازيكن موافقت نكرده و اين در حالي است كه تيم 
واليبال باشگاه پيكان به عنوان پر افتخارترين تيم تاريخ 
واليبال ايران و قهرمان آس��يا بايد اين روزها خود را براي 
حضور در جام باش��گاه هاي جهان آماده كند. همچنين 
كمتر از دو ماه ديگر قرار است رقابت هاي ليگ برتر آغاز 
ش��ود اما مجمع كارخانه ايران خودرو تاكنون با بودجه 
پيشنهادي مدافع عنوان قهرماني ليگ برتر براي پرداخت 
دستمزد فصل جديد بازيكنان از خود تمايلي نشان نداده 
است. تيم پيكان كه براي قرار گرفتن در كورس قهرماني 
رقابت هاي جام باش��گاه هاي واليبال جهان به بازيكنان 
قدرتمن��دي در هر پس��ت نياز دارد، با اي��ن اوصاف اين 
باشگاه براي اس��تخدام بهترين واليباليست هاي ايران با 
افزايش دستمزد در سال جاري روبه رو شده است، تا جايي 
كه حتي تعدادي از بازيكنان خود را مثل محمد موسوي، 
مجتبي ش��بان و آرش كشاورزي از دس��ت داد. آنچه از 
ظواهر امر پيداست مسوولان باشگاه پيكان، توانايي حفظ 
تيم را بدون در اختيار داشتن بودجه مكفي ندارند و شايد 
همين موضوع موجب شود تا همين روزها خبر انحلال 
باش��گاه پيكان هم پس از سال ها قهرماني منتشر شود. 
جالب توجه اس��ت كه تيم واليبال پيكان، ش��ش دوره 
قهرماني در باشگاه هاي آس��يا، ۱۱ دوره قهرماني ايران و 
س��ومين باشگاه هاي جهان را در كارنامه خود دارد. البته 
 در اين ميان نمي توان مقصر اصلي اين موضوع را مجموعه 
ايران خ��ودرو دانس��ت؛ چرا كه بخش��ي از اين معضل را 
دستمزد بالاي بازيكنان ايجاد مي كند. با ورود باشگاه هاي 
تازه وارد و پيشنهادهاي چند صد ميليوني آنها به بازيكنان 
موجب ش��ده تا برخي از باش��گاه ها توانايي هزينه هاي 
هنگفت را نداش��ته باش��ند و خود را به اجبار از رقابت ها 
كنار بكش��ند. در همين رابطه چندي پيش مديرعامل 
باش��گاه واليبال پيكان خبر از انحلال اين تيم داد و قرار 
ب��ود در مورد مان��دن يا نماندن اين باش��گاه در گردونه 
رقابت ها تصميم گيري ش��ود. رييس فدراسيون واليبال 
پس از انتشار خبر احتمال انحلال باشگاه پيكان گفت كه 
از طرف باشگاه پيكان نامه اي به دست او رسيده كه عنوان 
شده بود، با توجه به اينكه دستمزد چند بازيكن در اين 
فصل افزايش يافته است، اين تيم از پس پرداخت بودجه 
سنگين براي حضور در ليگ برتر بر نمي آيد. محمدرضا 
داورزني در پاسخ به اين تصميم گيري مي گويد: »حرف 
م��ن اين اس��ت كه مگر چند بازيكن افزايش دو يا س��ه 
برابري دس��تمزد داشتند و مسوولان محترم پيكان اين 
ارقام را از كجا آورده اند. اگر يك تيم چند قرارداد سنگين 
تنظيم كرد، دليل نمي ش��ود كه اين موض��وع را درباره 
همه تيم ها و بازيكنان عن��وان كنيم.« به اعتقاد رييس 
فدراسيون واليبال، تيم پيكان متعلق به هيچ فردي نيست 
و به مردم و منافع ملي تعلق دارد. اين درست نيست كه 
مس��وولان تيمي كه حدود يك ماه ديگر بايد به عنوان 
نماينده جمهوري اسلامي ايران در جام باشگاه هاي جهان 
شركت كند، به يكباره بگويند كه حتي در ليگ برتر ايران 
هم حاضر نمي شوند. رييس فدراسيون واليبال خطاب به 
مسوولان باشگاه پيكان مي گويد: »به نظر من موضوعي 
كه از طرف برخي از مسوولان تيم پيكان درباره افزايش 
بودجه مطرح مي شود، بهانه است. من خودم بارها به مدير 
عامل محترم اين باشگاه گفتم كه براي موفقيت يك تيم 
نيازي نيست همه ستاره ها جمع باشند. در ايران بازيكنان 
خيلي خوبي در تيم هاي مختلف با دستمزدهاي متوسط 
بازي مي كنند. حتي اگر پيكان نمي خواست در سال جاري 
تيم داشته باشد، بايد قبل از سفر به جام باشگاه هاي آسيا 
اين مساله را عنوان مي كرد، اما حالا ديگر نمي توانيم تيم 
ديگري را به جاي پيكان به مسابقات جهاني اعزام كنيم.« 
داورزن��ي از وزير محترم ورزش و همچنين وزير محترم 
صنايع درخواس��ت كرد تا اين موضوع را پيگيري كنند 
و اجازه ندهند يك مجموعه فرهنگي � ورزشي با سابقه 

40 سال فعاليت درگير تصميمات مقطعي شود. 

كارلوس كي روش 24س��اعت 
پس از انتقاد از نحوه حمايت از تيم 
ملي حرف هايي كه شنبه ايسنا از 
قول او منتش��ر كرد را كمي تغيير 
داد و تاكي��د كرد او از فدراس��يون 
انتقاد نكرده بود. ش��نبه صبح يك 
روز پس از برد 3 بر صفر تيم ملي 
مقابل اندونزي، كارلوس كي روش 
در تمرين تيم ملي عصبي به نظر 
مي رسيد. ايس��نا علت عصبانيت 
س��رمربي پرتغال��ي تي��م ملي را 
ناراضي ب��ودن او از نحوه عملكرد 
فدراسيون فوتبال در پشتيباني از 
تيم ملي عنوان كرد، اما ديروز پس 
از تمرين تيم ملي، كي روش ضمن 
تشكر از حمايت فدراسيون فوتبال 
گف��ت كه صحبت ه��اي قبلي اش 
درست منتقل نش��ده بوده: »من 
ديروز مصاحبه اي كردم كه ظاهرا 

از گفت وگوي من سوءبرداشت شده است. من هرگز نگفته ام 
مسوولان فدراسيون با تيم ملي همكاري نمي كنند. من عنوان 
كردم با وجود همكاري مس��وولان فدراسيون فوتبال به ويژه 
آقايان كفاش��يان و ترابيان نياز به تعامل و همكاري بيشتري 
در خارج از فدراس��يون داريم. تاكيد من در خصوص حمايت 
از تيم ملي در بيرون از فدراسيون مربوط مي شود، به حمايت 
تماشاگران، اسپانسرهاي مالي، عوامل خارج از فدراسيون و... . 
صعود يك تيم به جام جهاني يك واقعه مهم اس��ت و بايد از 
تيم ملي حمايت كافي به عمل  آيد.« اين در حالي اس��ت كه 
انتقادهاي اين مربي صاحب نام اين تصور را پيش آورده بود كه 
او از نحوه عملكرد فدراسيون راضي نيست و حتي چند مسوول 
فدراسيون براي آرام كردن كي روش مصاحبه هايي انجام دادند، 
اما سرمربي س��ابق تيم ملي پرتغال ديروز تاكيد كرد منظور 
او فدراس��يون نبوده بلكه ديگر نهاده��اي مرتبط با تيم ملي 
اس��ت: »كلا آدمي نيستم كه اعتراض كنم آنچه ديروز گفتم 
نگراني هايم از تيم ملي بود كه متاسفانه از حرف هايم سوءتعبير 
شد. من اعتقاد دارم با حمايت هايي كه از تيم ملي مي شود به 
حمايت بيشتر نياز داريم. برخي ها با يك برد فكر مي كنند همه 
چيز خوب است و تمام شده اما واقعيت غير از اين است و ما در 
همان شرايط هم نياز به برنامه ريزي و كار بيشتر داريم. در عين 
حال بايد بگويم فدراسيون فوتبال و تيم ملي نياز به كمك ها و 

حمايت هاي مالي بيشتر از اين دارند.«
اعتراضكيروشبهچهبود؟

مه��دي محمد نبي و عباس ترابيان، دبيركل فدراس��يون 

فوتبال و سرپرست تيم ملي مسوولاني بودند كه پس از انتشار 
مصاحبه ابتدايي كي روش در مقام پاسخگويي برآمدند و سعي 
كردند نگراني هاي سرمربي تيم ملي را برطرف كنند. ترابيان كه 
يكي از نزديك ترين افراد به كي روش محسوب مي شود، معتقد 
است براي رسيدن به ش��رايط مطلوب فدراسيون از امكانات 
كافي برخوردار نيس��ت و بايد به آن كمك ش��ود: »يك سري 
اس��تانداردهاي مدنظر كي روش اس��ت كه هن��وز هم با تمام 
توان مان در فدراسيون فوتبال نمي توانيم آن را برآورده كنيم 
يا تعداد زيادي از نيروهايي كه در اختيار داريم داراي استاندارد 
و شرايط مد نظر وي نيستند. فدراسيون آنقدر توان مالي ندارد 
كه همه خواس��ته هاي كي روش را در كوتاه ترين زمان ممكن 
انجام دهد. البته ما از ايرادات و فشارهاي او  استقبال مي كنيم 
چراكه اين تقاضاها ما را به س��مت يك اس��تاندارد بالا سوق 
خواهد داد و س��ختگيري وي مي تواند در اين راه به ما كمك 
كند.« در اين ميان اين س��وال پيش مي آيد چه كمبودهايي 
باعث اعتراض سرمربي ش��ده، ترابيان در اين باره توضيح داد: 
»او از انبار امكانات كمك آموزش��ي فدراسيون فوتبال بازديد 
كرده است و از نامنظم بودن آن شاكي بود. او به نحوه چيدن و 

نگهداري وسايل و امكانات اعتراض داشت. كي روش بر حسب 
علاقه شخصي خود، حتي در ريزترين موارد غيرفني كه جزو 
وظايف او نبوده و در قراردادش قيد نشده است هم اظهارنظر 
مي كند. در مورد ديگري يك بار روز قبل از تمرين با مس��وول 
نگهداري چمن كمپ تيم هاي ملي صحبت كرده و نحوه غلتك 
خوردن زمين، مقداري كه چمن بايد كوتاه ش��ود و حتي نوع 
آب دادن آن را ه��م به او گوش��زد كرده بود. البته مس��وولان 
آنجا هم سعي مي كنند خواسته هاي او را برآورده كنند ولي در 
بعضي موارد خواسته هاي مورد نظر او صددرصد اجرا نشده و 
اين موضوع باعث مي شود كي روش برآشفته شود.« شنبه ايسنا 
گزارش داد به علت حاضر نبودن خودرو ش��خصي كي روش، 
او يك س��اعت معطل ش��ده بود و يكي از دلايل عصبانيتش 
اين بوده، سرپرس��ت تيم ملي در اين باره گفت: »فدراسيون 
فوتبال يك پرشيا با راننده و يك ماشين مدل بالاتر را نيز در 
اختيار تيم ملي گذاشته، البته اين خودروها در اكثر مواقع در 
اختي��ار كي روش بوده و اولويت اول اس��تفاده از اين خودروها 
وي اس��ت ولي به طور اختصاصي صرفا در اختيار او نيس��ت. 
هيچ وقت كي روش بدون ماش��ين نمانده است. ما حتي يك 

نف��ر را نيز به ط��ور تمام وقت به 
عنوان نف��ر عملياتي در اختيار او 
گذاشته ايم. در تمرين شنبه هم 
قرار ب��ود او با اتوب��وس به همراه 
بازيكنان به هتل برود ولي يكدفعه 
تغيي��ر نظ��ر داد و در آن لحظه 
ماش��يني كه در اختيار تيم ملي 
بود، براي پيگيري كارهاي مربوط 
به حدادي فر در آنجا حاضر نبود و 
وي چند دقيقه اي معطل شد. اين 
موضوع به هيچ وجه صحت ندارد 
كه ك��ي روش يك س��اعت براي 
آمدن ماشين معطل شده است و 
برخي از رسانه ها در اين خصوص 
فرافكن��ي كرده اند.« سرپرس��ت 
كميت��ه بين المل��ل فدراس��يون 
تاكي��د كرد ك��ي روش هيچ گونه 
اختلاف مالي با فدراسيون ندارد: 
»ك��ي روش و همكاران��ش هيچ 
طلب مالي از فدراس��يون فوتبال ندارند و سر موقع قسط هاي 
خود را گرفته اند.« به هر حال آنچه مشخص است، حرف هاي 
شنبه كي روش با صحبت هاي يكشنبه اش كاملا تفاوت دارد. 
به نظر مي رسيد روي انتقاد او، فدراسيون فوتبال است، چراكه 
مس��وول اصلي اكثر اين كاس��تي هايي كه ترابيان برشمرده 
فدراسيون فوتبال است نه نهاد ديگري. به عنوان نمونه اينكه 
زمين تمري��ن آن طور كه كي روش خواس��ته غلتك نخورده 
تقصير مسوولان تيم ملي است. اما چه شد كه كي روش ظرف 
24 ساعت حرف هايش را برگرداند؟ احتمالا رايزني مسوولان 
فدراسيون فوتبال با دستيار سابق سرالكس فرگوسن و نزديك 
شدن به بازي با قطر موجب شد او حرف هايش را كمي عوض 
كند. حتي ش��ايعه ش��ده بود كي روش در اعتراض به شرايط 
موجود خواهان ملاقات با وزير ورزش ش��ده است. اظهار نظر 
دبيركل فدراس��يون در گفت وگويش با مهر نشان دهنده اين 
است كه اين شايعه خيلي هم بي اساس نبوده. نبي عنوان كرده 
سرمربي تيم ملي اگر انتقادي دارد بايد به فدراسيون فوتبال 
منتقل كند: »مطلبي از او ديدم كه نظراتش را در آن بيان كرده 
بود اما ترابيان به عنوان سرپرست تيم ملي بايد اين مسايل را 
به فدراسيون و شخص علي كفاشيان منتقل كند. ترابيان رابط 
او و فدراس��يون است و نياز اس��ت اين نظرات را اعلام كند تا 
مسوولان ذي ربط و شخص رييس فدراسيون آنها را پيگيري 
كنند.« به هر ترتيب تلاش مسوولان فدراسيون فوتبال باعث 
شد سرمربي اسبق رئال مادريد هم از اهالي فوتبال ايران يك 

تاكتيك موثر را ياد بگيرد؛ تاكتيك »تكذيب كردن«. 

حضور هواداران تراكتورس��ازي در بازي هايي كه اين تيم ميهمان اس��ت، 
براي تيم ميزبان يك دردس��ر بزرگ محسوب مي شود. هواداران تراكتورسازي 
با حضور پرتعداد در ورزشگاه جو را عليه تيم ميزبان رقم مي زنند و عملا به نظر 
مي رسد تراكتور در زمين حريف ميزبان است. در بازي هفته ششم ليگ برتر بين 
استقلال و تراكتورسازي كه قرار است روز جمعه برگزار شود، مسوولان باشگاه 
استقلال كه به خوبي به اين قضيه واقف هستند و بازي برگشت فصل پيش را 
به خوبي به ياد مي آورند كه بين دو تيم برگزار شد، مي خواهند طبق قانون عمل 
كنند و تنها ۱0 درصد ورزش��گاه را در اختيار هواداران قرمزپوش تبريزي قرار 
دهند. اين در حالي است كه هواداران و مسوولان تراكتورسازي خواهان نيمي از 
ورزشگاه هستند تا بتوانند تمامي تماشاگران خود را به ورزشگاه آزادي بياورند. 
محمد سررش��ته داري، مدير روابط عمومي باشگاه استقلال در مورد حداكثر 
هواداراني كه تراكتور مي تواند به ورزش��گاه بياورد، مي گويد: اميدوارم شرمنده 
هواداران استقلال نشويم؛ چون حداكثر مي توانيم از وجود 90 هزار هوادار بهره 
ببريم و اين احتمال را مي دهيم كه تعداد بيش��تري از تماشاگران به ورزشگاه 
آزادي بيايند. پس از استقبال خوبي كه از بازي هاي اخير تيم استقلال مقابل 
تيم هاي داماش كه حدود ۷0 هزار هوادار استقلال به ورزشگاه آمدند و همچنين 
فجرسپاسي شده است، يقين دارم كه هواداران زيادي به ورزشگاه آزادي مي آيند 
 اما بايد به قانون و همچنين حقوق هواداران تراكتورس��ازي احترام بگذاريم و

۱0 درصد از صندلي هاي ورزش��گاه را به هواداران تيم تراكتور سازي اختصاص 
دهيم. البته در بازي برگشت نيز انتظار داريم كه باشگاه تراكتور سازي ۱0 درصد 
از صندلي هاي ورزشگاه يادگار امام تبريز را به هواداران استقلال اختصاص دهد. 
از س��وي ديگر جعفري، مديرعامل باشگاه تراكتورس��ازي در مورد درخواست 
حضور بيشتر تماشاگران تبريزي حرف هاي جالبي مي زند: خودم معتقدم كه 
هميشه حق با ميزبان است و مي تواند مقدار حضور تماشاگران ميهمان را تعيين 
كند، اما مسوولان باشگاه بزرگ استقلال هم مي دانند كه هواداران تراكتورسازي 
زياد هستند و براي حضورشان در ورزشگاه نمي شود تعداد تعيين كرد. به نظر 
من بايد تعامل سازنده اي با هم داشته باشيم و يك طرف ورزشگاه را بر هواداران 
تراكتورسازي بدهند. فكر هم نمي كنم باش��گاه استقلال تاكيد زيادي بر اين 
مساله داش��ته باشد و حتما همكاري مي كند. ما دنبال كري خواندن نيستيم. 
مديرعامل تراكتورس��ازي در مورد اينكه چ��را در تبريز هواداران تيم رقيب در 
ورزشگاه حضور گسترده ندارند، مي گويد: ما هم دوست داريم كه هواداران دو 
تيم در ورزشگاه باشند، اما در تبريز طرفداران تيم هاي رقيب نمي آيند. در همان 
بازي تراكتورسازي و استقلال در فصل گذشته فقط 200 هوادار استقلالي آمده 
بودند. عزيز محمدي هم براي بازي اين هفته با استقلال به ما گفت كه سعي 
مي كند حداكثر ظرفيت براي حضور هواداران تيم ما را در ورزشگاه فراهم كند. 

باشگاهاستقلال:برايتماشاگرانخودمانهمظرفيتنداريم

تبريزي ها نصف ورزشگاه را مي خواهند
پناهيهمصندليرياستراازدستميدهد

رييس فدراسيون گلف، جايگزين اصلي 

مشكلات فدراسيون كاراته در حالي همچنان به قوت خود باقي است 
كه اين بار خبر بركناري عباس احمد پناهي، رييس پرحاشيه آن به گوش 
مي رسد. بعد از اختلافات و حواشي زيادي كه طي چند ماه گذشته بين 
اهالي اين رش��ته و پناهي به وجود آم��د و از همه مهم تر اينكه محمود 
رشيدي، نايب رييس اسبق اين فدراسيون حكم جلب او را گرفت، مسوولان 
وزارت ورزش و جوانان درصددند تا بعد از فدراسيون شنا، شيرجه و واترپلو، 

تغييرات مديريتي را در راس فدراسيون كاراته اعمال كنند. 
از بين گزينه هايي كه براي تعيين سرپرس��ت اين فدراسيون نام برده 
مي شود، كيكاووس سعيدي، رييس حال حاضر فدراسيون گلف كه خود از 
خانواده كاراته بوده، اصلي ترين گزينه اي است كه شنيده مي شود از شانس 

بالايي براي رسيدن به اين سمت برخوردار است. 
سعيدي كه پيش از اين در انتخابات رياست فدراسيون كاراته نيز نامزد 

شده بود، سابقه سه دوره سرمربي تيم ملي كاتاي كشور را داشته است. 
او كه در آستانه برگزاري انتخابات اين فدراسيون در رقابت با پناهي از 
حضور در مجمع انصراف داد حالا از بركنار كردن رقيبش استقبال مي كند 
و مي گويد اگر مسوولان بخواهند آماده خدمت گزاري در فدراسيون كاراته 
هستم.  كيكاووس سعيدي در اين باره به برنا مي گويد: »هدف من خدمت 
به ورزش مملكت است و هر كجا كه مسوولان اعلام كنند به فعاليت خود 
ادامه خواهم داد. من سرباز دولت هستم، كار كردن در فدراسيون كاراته 
يا هر فدراس��يون ديگري برايم فرقي ندارد. البته من دوس��ت ندارم اين 
اتف��اق رخ دهد، چراكه پناهي از خانواده كاراته بوده و اميد مي رود بتواند 
حواش��ي به وجودآمده را حل وفصل كرده و اين رشته را به جايگاه واقعي 
خود بازگرداند.« سرمربي اسبق تيم هاي ملي كاتا در پاسخ به اين سوال 
كه در صورت پيشنهاد اين پست به شما، آيا آمادگي قبول اين مسووليت 
را داريد، ادامه مي دهد: »من ابتدا بايد اين موضوع را بررس��ي كنم و بعد 
جواب اين سوال را بدهم. ولي بايد بگويم من آمادگي اين كار را دارم. در 
واقع اگر نداش��تم در مجمع نامزد نمي شدم. به هر ترتيب همان طور كه 
گفتم هدف من خدمت است و مهم نيست كه اين خدمت در چه پست 

و جايگاهي باشد.«
رييس فدراسيون گلف اين طور اوضاع حاكم بر كاراته ايران را ارزيابي 
مي كند؛ »فدراسيون كاراته با حواشي دست به گريبان بود. اما خوشبختانه 
در حال حاضر فضا تا حدودي آرام شده است. كاراته ايران پتانسيل لازم 
و كافي براي موفقيت را دارد، از همين رو ما بايد سعي كنيم اين رشته را 
از حواش��ي دور نگه داش��ته و اجازه موفقيت را به آن بدهيم. با آموزش و 

سرمايه گذاري لازم مي توان به درخشش كاراته اميدوار بود.«

بازگشت بلاژوويچ به فوتبال ايران يك خبر خوب براي خبرنگاران ايراني 
است. در اين ميان خبرنگاران كرماني بيشتر از همه خوشحال هستند، چون 
هر روز مي توانند تيتر هاي جالبي از اين مربي مخابره كنند. او در كرمان همان 
روش��ي را پيش گرفته كه ۱0 سال پيش در تيم ملي اين كار را صورت داده 
بود و با حرف هاي خودش مي خواهد مس را به تيترهاي يك روزنامه ها تبديل 
كن��د. بلاژوويچ در روزهاي اخير مدام در مصاحبه هايش اعلام كرده كه براي 
موفقيت آمده و به نوعي كري خواني را براي رقبايش شروع كرده است. با اين 
صحبت ها مسوولان مس بايد مراقب باشند تا از چاله به چاه نيفتند و تدبيري 
بينديشند تا در ليگ برتر به كاميابي برسند. اينكه بلاژ در آخرين مصاحبه اش 
گفته: »چيرو يعني قهرماني« يا »بازيكناني مي خواهم كه پرواز كنند«، يادآور 
خاطرات تلخي براي دوستداران فوتبال است؛ روزهايي كه او با طرح جملات 
مش��ابه و پرداختن به حواشي به جاي رسيدگي به مشكلات فني تيم ملي، 
حذف از جام جهاني كره جنوبي و ژاپن را موجب ش��د. مربي 64س��اله مس 
كرمان معتقد است تيم مس كرمان پتانسيل در بالاي جدول قرار گرفتن را 
دارد: باشگاه مس را يك باشگاه كاملا حرفه اي ديدم كه پتانسيل هاي زيادي 
دارد و مي توان��د كارهاي بزرگي انجام دهد. ضمن اينكه من قبل از اينكه به 
كرمان بيايم حسابي مشورت گرفتم و اطلاعات جمع كردم. با شناخت قبلي 
كه به كرمان آمدم، ديدم همه چيز مرتب است. با چنين امكانات و بازيكناني 
مس نبايد در رتبه هاي پايين جدول باش��د. ضم��ن اينكه تيم هايي كه من 
سرمربي آن بوده ام هيچ گاه در رده هاي پايين جدول قرار ندارند. او به بازيكنان 
تيمش هشدار مي دهد كه سعي كنند خودشان را با سرمربي هماهنگ كنند 
كه به دنبال قهرماني اس��ت: هر بازيكن در بازي دوس��تانه امروز مقابل مس 
رفسنجان، 45دقيقه فرصت دارد تا خودش را به من نشان بدهد و بعد از آن 
كار ما آغاز مي شود. ما بازيكناني مي خواهيم كه پرواز كنند و با خودشان تيم 
را ب��ه پرواز دربياورند و اين گونه مي توانيم با مس موفق باش��يم. من در كارم 
قاطع و جدي هستم. شأن شما قرار گرفتن در رتبه هاي پايين جدول نيست. 
حداقل مقامي كه از شما در رقابت هاي ليگ برتر در پايان فصل مي خواهم، 
قرار گرفتن در رتبه چهارم است و من روي پاداش مالي آسيايي شدن مس 
حساب كرده ام. چيرو وقتي فهميد سه بازيكن تيمش مصدوم هستند به شدت 
عصباني ش��د و از كادر پزش��كي خواست تا خيلي زود آنها را به شرايط بازي 
برسانند. بلاژوويچ در مورد قراردادش مي گويد: تا الان همه چيز مرتب بوده و 
خيلي مهم نيست كه قرارداد رسمي امضا شود؛ چراكه قرارداد يك برگ كاغذ 
بيشتر نيست. توافقاتي كه بايد وجود داشته باشد، صورت گرفته و ما مشكلي 
براي همكاري نداريم. من رسما مربي تيم مس هستم و از امروز هم كارم را 

در كرمان شروع كرده ام. 

گزارشیازروزهاياولحضوربلاژوويچدرايران

باز هم صحبت از پرنده هاي آسماني 

خبر

دوپينگ يك بازيكن ليگ برتري 
مثبت اعلام شد

دوپين��گ يك بازيك��ن ليگ برتري فوتب��ال ايران  �
مثبت اعلام ش��د. به گزارش سايت فدراسيون فوتبال، 
نتايج ۱2مورد از نمونه هاي ارس��الي به آزمايشگاه كلن 
آلمان در حالي اعلام شد كه اين نمونه ها كاملا متعلق 
به باش��گاه هاي ليگ برتر در زمان مس��ابقه و خارج از 
مس��ابقات است كه از بين ۱2نمونه ارسالي، يك نمونه 
مثبت اعلام ش��د. اين نمونه مثبت در حال طي كردن 
مراح��ل قانوني اس��ت و پس از انج��ام مراحل قانوني، 

اطلاعات كامل آن اعلام مي شود. 

 دومين مدال جعفري
 در اسكي روي چمن جهان

مرتضي جعفري اس��كي باز تيم ملي اس��كي جوانان  �
دومين مدال برنز قهرماني جهان در رش��ته س��وپر جي 
)مارپيچ س��رعت( را نصيب ايران ك��رد. جعفري با زمان 
23 ثانيه و ۷2 ص��دم ثانيه مدال برنز قهرماني جهان را 
به گردن آويخت. اين دومين مدال جعفري در مسابقات 
قهرماني جهان در سوييس اس��ت كه براي اولين بار در 
ايران - ديزين و در س��ال 89 توانست همين مدال را در 

مسابقات اسكي چمن قهرماني جهان به دست آورد.

كيروشهمتكذيبكردنرايادگرفت

اهل اعتراض كردن نيستم
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